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2023.3451 Synpunkt/klagomål - Ifrågasätter kommunens 
tolkning av skollagen

Lena Nilsson

2023-04-12 Utbildningssektorn

KOS 2023/376 Åtgärdsredovisning synpunkt/klagomål - Jag har 
tillsammans med skoljurist på SKR sett över hur 
kommunen tillämpar och tolkar 8 kap. 5-7 §§ 
skollagen. Utifrån det vi kommit fram till ser jag 
ett behov att se över de rutiner kommunen har 
kring allmän förskola samt förändra dessa, sett 
till den tolkning som vi tidigare har gjort. Som 
vårdnadshavare till en 3-5-åring har du som 
vårdnadshavare rätt till att välja placering utifrån 
skollagens 8 kap. 4 § eller 8 kap. 6 §. Vi avser 
att se över våra rutiner inom den närmaste tiden.

2023.5715 Synpunkt/klagomål - Klagomål på miljön 
förskolan Fjärilen

Lena Nilsson

2023-06-09 Utbildningssektorn
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KOS 2023/821 Svar på inkommet klagomål gällande förskolan 
Fjärilen -
 1. Jag vill veta vilka projekt som LB (och 
Leksands kommun) prioriterar framför en god 
och säker miljö vid förskolan Fjärilen.
Leksands kommun och Leksandsbostäders 
bedömning är att vi har en trygg och säker miljö 
på förskolan Fjärilen. 
Leksandsbostäder har en projektplan för 
genomförda och kommande projekt som du kan 
ta del av.

 2. Varför är pengarna slut för en förskola medan 
stora resurser investeras för övriga kommunala 
förskolor?
Om det gäller plan för åtgärder på förskole- och 
skolgårdar så påtalar vi i verksamheten 
önskemål om vad som behöver göras. 
Leksandsbostäder åtgärdar sedan i enlighet 
med deras projektplan. Stora resurser har 
investerats t ex vid förskolan Myran, vilket beror 
på att det är en nybyggnation. 

3. Avsaknad av ordentlig låsanordning har 
påtalats men inte åtgärdats. Varför?

Låsanordningen bedöms som säker, därför har 
den inte bytts ut. Men då du har starka 
önskemål om att den ska bytas så kommer det 
göras till verksamhetens höststart. Jag hoppas 
att du känner dig tryggare när låsanordningen 
har bytts ut.

4. Leksands kommun har inte investerat en enda 
krona på utemiljö på förskolan Fjärilen i Djura 
under åtminstone dom 20 senaste åren. Oklart 
när utemiljö kostades på senaste? 20 år sedan? 

Jag kan inte svara på vad som gjorts under de 
senaste 20 åren. I förskolan har vi ett projekt där 
vi fått medel från SPSM, Specialpedagogiska 
skolmyndigheten, som medför att vi justerar och 
förändrar i våra pedagogiska lärmiljöer, både ute 
och inne. Nu senast har man på Fjärilen målat, 
planterat och monterat växtlådor. Man har satt 
upp griffeltavlor samt inhandlat staffli och 
material för att man ska kunna ha en uteateljé.
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